
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  18 maja 2023 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z pytaniami odnośnie budynku „Modrzejówki”, jak i terenów wokół niej 

(działka 251/4), w sąsiedztwie parku Młynówka Królewska. Od kilku dni mieszkańcy 

zbierają podpisy pod petycją „Ocalmy Modrzejówkę dla krakowian!” w związku z tym 

proszę o informację, co stanęło na przeszkodzie kilka lat temu, gdy była szansa na 

przejęcie willi przez Gminę Miejską Kraków? Czy pojawiła się wtedy konkretna oferta co 

do kwoty, za która ewentualnie właściciel byłby zdecydowany sprzedać nieruchomość? 

Z racji doniesień medialnych mieszkańcy proszą o wyjaśnienie tej kwestii. 

Ponadto proszę o informację: 

1. Czy właściciele Modrzejówki występowali w przeszłości o jakiekolwiek środki 

celem przeprowadzenia tam prac remontowych (mam tu na względzie ostatnie 

10 lat) ? Jęsli tak – proszę o ich udostępnienie.  

2. Czy obecnie dla nieruchomości 251/4 wydane są jakiekolwiek pozwolenia na 

budowę lub zgłaszany był zamiar prowadzenia prac budowlanych? 

3. Czy w okresie ostatnich 10 lat dla przedmiotowego obszaru widnieją 

jakiekolwiek zgłoszenia robót budowlanych lub wnioski o wydanie pozwolenia na 

budowę? Jeśli tak, co było ich przedmiotem? 

4. Czy właściciel występował z jakimikolwiek wnioskami, prośbami o wytyczne 

konserwatorskie do Miejskiego Konserwatora Zabytków? 

5. Czy w okresie ostatnich 10 lat jakiekolwiek środki były przekazywane przez 

Gminę Miejską Kraków dla właścicieli nieruchomości? Jeśli tak, to z jakiego tytułu 

i jakiej wysokości? 

     Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 


